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Abstract (en)
A high particle density in the exhaust volume of a gas-phase ion source and simultaneously a very low particle density in the flight path of the time-
of-flight mass spectrometer results in a high sensitivity while simultaneously maintaining a large dynamic range of the intensity display. In order to
achieve this, it is necessary to divide the time-of-flight mass spectrometer into two or more regions of different pressure, the different regions being
separated by a gas-flow impedance. A maximum particle density in the exhaust volume while simultaneously maintaining a minimum particle density
in the flight path can be obtained by integrating the gas-flow impedances (3, 6) directly into the electrodes (1, 2) of the ion source. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine hohe Teilchendichte im Abzugsvolumen einer Gasphasen-Ionenquelle und gleichzeitig eine sehr geringe Teilchendichte in der Flugstrecke
des Flugzeit-Massenspektrometers bewirkt eine hohe Empfindlichkeit bei gleichzeitig hohem dynamischen Bereich der Intensitätsanzeige. Um
dies zu erreichen, ist es notwendig, das Flugzeit-Massenspektrometer in zwei oder mehr Bereiche unterschiedlichen Druckes zu teilen, wobei die
verschiedenen Bereiche durch eine Gas-Strömungsimpedanz getrennt sind. Eine maximale Teilchendichte im Abzugsvolumen bei gleichzeitig
minimaler Teilchendichte in der Flugstrecke läßt sich erzielen, indem man die Gas-Strömungsimpedanzen(3,6) direkt in die Elektroden(1,2) der
Ionenquelle integriert. <IMAGE>
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